
Protokół z  

 Sesja Rady Gminy Leoncin nr XIV/19 

 
Przewodniczący Arkadiusz Stanisław Kiełbasiński otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 
 
 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Ewa Gruszka TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

2 Bogdan Jaczyński TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

3 Dorota Stępniewska TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

4 Antoni Gruszka TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

5 Arkadiusz Kiełbasiński TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

6 Bogdan Mosakowski NIE  23.10.2019 09:13 Nieobecny 

7 Marek Rzeźnik TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

8 Marek Dominiak TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

9 Andrzej Kalisz TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

10 Małgorzata Pelczarska TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

11 Wiesława Roszczyk TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

12 Arkadiusz Komuda TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

13 Grzegorz Flejszman TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

14 Iwona Zagórska TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

15 Edyta Bartkowska TAK  23.10.2019 09:13 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIII -zwyczajnej sesji  Rady Gminy.  

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Odczytanie Protokołu Komisji Rewizyjnej z  kontroli. - Kontrola problemowa – Gospodarka 
odpadami - ściągalności za śmieci.  

6. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 



7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 rok 

8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2019-2029.  

9. Uchwała w sprawie określenia metody ustalenia opłaty oraz stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

10. Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, warunków i trybu składania tej deklaracji za pomocą środków 
elektronicznych. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia diety dla sołtysów 

12. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia wniosku mieszkańców Leoncina i Wincentówka 

13. Uchwała w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Nr PO VI Pa 50.2019 Prokuratora 
Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie z dnia 18 września 2019 r. na Uchwałę Nr VII/59/19 
Rady Gminy Leoncin z dnia 20 marca 2019 r. w sprawie program opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie Gminy Leoncin w 2019 roku oraz 
przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 

14. Wybór ławników do Sądu Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie. 

15. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wolne głosy i wnioski.  

18. Sprawy organizacyjne i bieżące. 

19. Zakończenie obrad.  

Przebieg spotkania 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku dziennego obrad. 
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 09:15 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 



1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 09:15 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 09:15 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 09:15 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 09:15 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 09:15 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 09:15 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 09:15 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 09:15 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 09:15 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 09:15 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 09:15 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 09:15 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 09:15 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 09:15 

 
3. Przyjęcie protokołów z XIII -zwyczajnej sesji  Rady Gminy.  
Głosowanie w sprawie: Przyjęcie protokołów z XIII -zwyczajnej sesji  Rady Gminy.  
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 09:15 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 09:15 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 09:15 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 09:15 



4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 09:15 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 09:15 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 09:15 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 09:15 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 09:15 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 09:15 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 09:15 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 09:15 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 09:15 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 09:15 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 09:15 

 
4.Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Referuje: Wójt Adam Mirosław Krawczak 

 
Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak- Przedstawił najważniejsze informację dotyczące gminy w czasie 
międzysesyjnym. Zaznaczył, że w ostatnim okresie pracujemy nad projektami wodno-kanalizacyjnymi 
dotyczy to dwóch dużych projektów skrótowo możemy nazwać Secymin i Grochale. Cały tydzień panie 
projektantki pracowały w terenie i jedna rzecz się okazała na  Grochalach, że tam na terenie 
betonowym jest za mało miejsca żeby wykopać wodociąg i związku z tym będzie trochę zmieniona 
trasa. Co do Secemina próbujemy podzielić to co jest i to co było na poszczególne części żeby nie 
występować w tym samym miejscu na pozwolenie na budowę, żebyśmy się w pewnym momencie nie 
zatrzymywali przy tak dużym projekcie to  podzielić projekt na kilka części i występować na kilka 
pozwoleń na budowę. Zakończyliśmy również prace nad projektami tak zwanym „Miasu”. Budowane 
są i zamontowane urządzenia. Mieliśmy 5 wniosków jedno dotyczyło ogrodzenia straży w Wilkowie 
Polskim i 2 budowy siłowni zewnętrznej i 2 placu zabaw. W tej wersji której były złożone zostało 
zakończone. Pozostaje po naszej stronie jeszcze sporo prac do zagospodarowania terenu wokół tych 
miejsc.  Kilka sesji wcześniej zabezpieczyliśmy w budżecie pieniądze na prace związane ze zmianą 
aglomeracji Gminy Leoncin. Aglomeracja, która u nas liczy 13 tyś erelemów stworzona w 2008 roku do 
składania wniosków, ponieważ kiedyś było powyżej 10 000 erelemów przyjmowane wnioski w Poisiu. 
Zakończyliśmy wszystkie prace związane z Poisiem czyli te dwa duże wnioski które realizowaliśmy. W 
tym momencie w tych dwóch województwach można składać wnioski powyżej 2000 erelemów dla 
województwa mazowieckiego wprowadzono że można składać wnioski od 2 do 10 000 erlemów i 
dlatego chcemy urzeczywistnić zakres aglomeracji jak i liczbę eleremów.  Wiąże się również z tym że w 
części tej aglomeracji która była nie jesteśmy w stanie zapewnić 90 mieszkańców na kilometr sieci 
jakiejkolwiek nawet tej wodociągowej nie mówiąc o sieci kanalizacyjnej. Poinformował, że pracujemy 
również nad planami przestrzennego zagospodarowania i że jeszcze w tym roku będziemy część 
zatwierdzali. Podpisaliśmy umowę z wojewódzkim  fundusze Ochrony Środowiska na wsparcie 
dotyczące przyjmowanie  wniosków w ramach programu czyste powietrze. Dwóch pracowników 
przeszło szkolenie i od 1 listopada chcielibyśmy żeby były wyznaczone dni i godziny  kiedy będą 
przyjmowani interesanci, ponieważ chcemy wydzielić pomieszczenie w którym pracownicy będą 
pomagać w wypełnianiu  wniosków.  Będzie to ogłoszone na naszych stronach. Pan Wójt wyraził 
nadzieję, że to pomoże  w jakiś sposób naszym  mieszkańcom. Zaznaczył, że co do oczyszczalni ścieków 



co na ubiegłej sesji było tak głośno w zasadzie nie powinienem się wypowiadać ale niesłuszne 
oskarżenia według mnie gra pod publiczność takie metody taki sposób działania niektórych ludzi. 
Natomiast wszystkie wyniki badań które były zrobione 1 czy 2 dni po zgłoszeniu sprawy do  Wiosiu             
i wyniki są takie jakie były założone w normach i w projekcie oczyszczalni ścieków. 

Radna Pani Dorota Stępniewska zadała pytanie jakie mamy realne szanse żeby mieć kanalizację 
w tych miejscowościach jak Polesie czy Ośniki? 

Pan Adam Mirosław Krawczak wyjaśnił, że nie mieliśmy do momentu zakończenia ostatniego 
projektu kanalizacji nie mieliśmy możliwości składania projektów w Prowie. Jeśli teraz w Poisiu będą 
nowe wnioski  to ograniczymy możliwość pozyskiwania środków do tych obszarów, które aglomeracje 
ale jednocześnie jest to zrozumiałe dlatego że poza tymi obszarami nie mieliśmy 90 mieszkańców   na 
1 hektar. W Prowie jest trochę inaczej  więc na te pozostałe miejscowości pozyskiwanie zewnętrznych 
środków na tą budowę wodno- kanalizacyjną nie będzie przeszkadzało. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska zapytała kiedy ostatecznie planuje pan zamknięcie 
inwestycji tej plac zabaw i siłownia na granicy Wilków Leoncin. Zaznaczyła, żeby inwestycja gdzie 
mieszkańcy wystąpili o położenie  śpiących policjantów nie przełożyła się na listopad, grudzień kiedy 
mieszkańcy wnioskują że okres wakacji jest taki, że dzieci  chętnie z niej korzystają, ponieważ jest to 
ulica taka zaciszna. 

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak wyjaśnia że sprawa jest powiązana kwestia budowy i 
rozpoczęcia. W maju  zrobiliśmy postępowanie ofertowe bezpośrednio po podpisaniu umowy z 
Miasami. Kwestia funduszu sołeckiego w Wilkowie jest poza miasami poza tymi wydatkami, które 
zostały w tej chwili  dokonane.  Zmienialiśmy do 30 września fundusz sołecki na zakupy pozostałe bo 
wiedzieliśmy wtedy, że będzie brakowało czyli tam planujemy położyć sztuczną trawę taka jak jest na 
orliku tyle że brakuje nam jeszcze ziemi tam musimy utwardzić teren i dlatego to się tak długo 
odbywało. Co do miasów  wygląda w ten sposób, że umowy są podpisywane około maja, czerwca. Ta 
umowa była podpisana na początku lipca i wykonawca mówił że będą długie terminy. Zaznaczył, że 
jutro jedziemy po sztuczną trawę pozostanie nam kwestia ogrodzenia, ponieważ trzeba by było cały 
teren ogrodzić i zrobić tylko furtkę z dostępem  ale  pozostaje ta kwestia otwarta. Bo tak naprawdę na 
tą chwilę co do ogrodzenia nie jestem w stanie powiedzieć jak będziemy mieli już dowiezioną  ziemią 
to myślę że w ciągu dwóch trzech tygodni to wszystko będzie oprócz ogrodzenia zapewnione. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska stwierdziła, że to pan wybrał to miejsce i powinien się Pan 
liczyć z trudnościami jakie tam występują. Natomiast wybranie sztucznej nawierzchni Pan twierdzi, że 
będzie już za kupowana ja ze swojego doświadczenia na różnych boiskach sportowych różnego rodzaju 
nawierzchniach twierdzę że to jest zły pomysł. Przy zmieniającym się klimacie te sztuczne powierzchnię 
w dni upalne gdzie nie ma tam żadnego zadaszenia jest to bardzo gorąca nawierzchnia, która się 
nagrzewa i niewiele ludzi z tego korzysta.  Tak jak mówię wybrał Pan taką nawierzchnie będziemy się z 
nią  męczyć natomiast lepszą opcją byłby piasek, który jest bezpieczny i ekologiczny.  

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak podsumował, że nie ma problemu na dużej części ten 
piasek jest zasypany i możemy to tak zostawić jeszcze tej sztucznej nawierzchni nie mamy zakupionej 
mieliśmy tylko zamówione ale nie mamy jeszcze faktury jeżeli jest taka wola nie musimy tego kupować 
i przynajmniej za to zakupimy cześć ogrodzenia. 

Radna Pani Małgorzata Pelczarska podkreśliła, że w swojej pracy gdzie jest też nawierzchnia 
sztuczna i była nawierzchnia trawiasta w tej chwili przeszłam na nawierzchnie piaskową dlatego, że nie 
daje się w te gorące dni wytrzymać na tej sztucznej nawierzchni z trawiastej nawierzchni robi się 
klepisko natomiast każda nawierzchnia czy to będzie trawa sztuczna, piasek wymaga konserwacji to 
nie jest dla mnie argument. Natomiast decyzja należy do pana Pan jest inwestorem ja tylko 
podpowiadam z praktycznego punktu jak to funkcjonuje. 

wójt Adam Mirosław Krawczak stwierdził, że to nie była moja propozycja tylko wybór 
mieszkańców którzy chcieli mieć plac zabaw  siłownie zewnętrzną i to był jedyny plac w tej okolicy, 
który był do wykorzystania z możliwością dofinansowania, ponieważ jest tylko możliwe na działkach 
własnych gminy. Jedynym odstępstwem są działki parafialne na to się Urząd Marszałkowski zgodził. 
Wiedziałem o trudnościach ale zakupienie ziemi a pozyskanie za darmo to się składają dwie różne  
rzeczy. 



Radna Pani Ewa Gruszka zapytała o wodociąg w Krubiczewie, Nowinach i Seceminie. Kiedy 
możemy się spodziewać postępów w tym temacie. 

Pan Wójt wyjaśnił że mamy podjętą uchwałę jeżeli chodzi o Krubiczew dotyczącą planów 
przestrzennego zagospodarowania i po tym żeby nie iść tą długą drogą uzyskiwania tą długą drogą 
pozyskiwania decyzji o warunkach zabudowy na tą chwilę musimy skończyć te projekty rozpoczęte. 
Woda  na Secyminie jest fatalna i  jest priorytet tam gdzie jest najgorsza woda. Ale porównując ją z 
Secyminie cały czas mamy różnice. Mam nadzieję że w przyszłym roku będzie plan przestrzennego 
zagospodarowania Krubiczewa  i będzie łatwiej o wszelkie prace projektowe przynajmniej. Jak będzie 
pozyskiwanie środków trudno mi powiedzieć z tego co się orientuję bo jeśli się pisze w wodę i 
kanalizacje to ten w środku będzie więc do pozyskania. 

Radna Pani Ewa Gruszka do pytała czy plan Krubiczewa będziemy uchwalać jeszcze w tym roku 
a w przyszłym roku. 

Radny Pan Marek Dominiak zapytał o kanalizację w Głusku.  
Pan Wójt wyjaśnił, że to jest nierozłączna sprawa ponieważ nie da się dojść z kanalizacją do 

Grochal nie przechodząc przez Głusk.  
Radna Pani Edyta Bartkowska zapytała czy wodociąg kiedykolwiek dotrze do Górek. 
Pan Wójt wyjaśnił, że umowa na uzdatnienie wody pitnej w szkolne będzie zamontowana 

natomiast do wodociągu brakuje ludzi, ponieważ tam są cztery czy pięć domów .Nawet jakbyśmy szli  
drogą powiatową A3 5 km sieci wodociągowej przechodzenie przez działki Kampinoskiego Parku 
Narodowego to jest dosyć duży problem.  

Pani Edyta Bartkowska zapytała, że jeśli nadal po tym uzdatnianiu woda będzie niedobra.  
Pan Wójt wyjaśnił że badania są zrobione i przez 2 lata jest gwarancja więc nie możemy tak 

krakać że coś nie wyjdzie…. nie jest to uzdatnianie, które można wpinać pod wodociąg to jest woda 
pitna tylko do szkoły... dyskusja. 

Wójt Pan Mirosław Krawczak wyjaśnię że za te 900 000 zł które w tym roku jesteśmy stratni 
tam na tamtym terenie to byśmy budowali ten wodociąg. ..... ja mówiłem nie łapmy się za słówka za 
te 900 000 w tym roku jeszcze więcej które dołożyliśmy do tej szkoły moglibyśmy wybudować 
wodociągu. 

 
5. Odczytanie Protokołu Komisji Rewizyjnej z  kontroli. - Kontrola problemowa – Gospodarka 
odpadami - ściągalności za śmieci.  

 
Referuje: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Kalisz 
Przewodniczący komisji rewizyjnej Andrzej Kalisz odczytał protokół pokontrolny. 

Radny Bogdan Jaczyński nadmienił że powinniśmy omówić przedstawiony protokół, ponieważ 
zaraz będziemy zmuszeni do podniesienia stawki za śmieci. Liczę na pytania od sołtysów ponieważ 
chcielibyśmy poznać państwa zdanie. 

Pani Małgorzata Pelczarska odniosła się do wniosku który przedstawiła komisja rewizyjna 
stwierdziła że powinno być trochę inne i że stawianie państwa sołtysów w roli tak zwanych sygnalistów 
nie jest za bardzo dobra. Podkreśliła, że rola ściągalności to jest rola urzędu i pracowników  którzy są 
zatrudnieni i  nad nimi jest wójt i to jest rola wójta. Natomiast drugi pomysł komisji powołania 
następnego jakiegoś tworu, który by się zajmował śmieciami myślę że ten temat był już nieraz 
przerabiany  i takie Gminy jak nasza nie są w stanie same zająć się problemem śmieciowym to jest w 
moim odczuciu że ten pomysł jest też nie trafiony. Moim zdaniem komisja powinna się zastanowić jak 
ściągnąć te zaległości i jak sprawdzić ile osób jeszcze nie  złożyło deklaracji.  Wnioski kontroli powinny 
pójść w tym kierunku a nie obarczać inne osoby żeby państwo sołtysi zajęli się tematem śmieci. Ja wiem 
że jest to problem nas wszystkich i radnych i sołtysów ale odpowiedzialność bezpośrednia spływa na 
gminę my możemy współpracować. 

Radca Pan Jacek Nieścior wyjaśnił politykę funkcjonowania ustawy śmieci i podkreślił że polskie 
prawo nie pozwala żebyśmy mogli obarczać państwa sołtysów jakimikolwiek pobieraniem opłat nie ma 
takiego zapisów w gospodarce śmieciowej. Więc tutaj nie wracajmy do tego tematu, ponieważ sołtysi 
mają określone obowiązki, uprawnienia tak jak w przepisach regulujących podatki mogą być 



inkasentami to w przypadku śmieci nie ma czegoś takiego. Drugie to co Pani Radna powiedziała 
stworzenie jakiegoś tworu, który by się miał zająć naszą gospodarką odpadami jesteśmy za małą gminą 
żebyśmy mogli zarobić i jeśli chodzi o jakiś twór to tylko wchodzi w grę spółka prawa handlowego bo 
własnemu zakładowi budżetowemu nie moglibyśmy zlecać bez przetargu i jak znam życie bez 
uzbrojenia dodatkowego, zakład budżetowy by nie wygrał a tworzenie spółki w tak małej gminie jak 
Leoncin po prostu na siebie nie zarobi. Trzeba by było całą obsługę kadrową, finansową a jeszcze 
oprócz tego samochody które kosztują około 700 000 zł.  Dzisiaj wszystko opiera się na ribokach jest 
ich po prostu za mało riboki określają stawkę za tonę odbioru śmieci i jeszcze rok temu było 200, 250 
zł za tonę  dzisiaj spotykam się w gminach, że dochodzi do 1000 zł do tego dochodzą jeszcze opłaty 
środowiskowe gdzie były 50zł dziś są jak dobrze pamiętam 220 a w przyszłym roku ma być 270 zł. To 
są elementy które powodują że tak  mała gmina jak Leoncin nie ma szans żeby powoływać spółkę a 
potem ją finansować bo po prostu to będzie tak zwana niegospodarność. Do ściągalności tych opłat jak 
powiedziałem gmina nie jest wyjątkiem jak pan wie ustalając tą opłatę bierze się również pod uwagę 
procent nieściągalności i tak jak Pan powiedział w ustawie jest zapisane że Gminy nie mogą dokładać 
do opłat a w praktyce jednak dokładają.  Po wejściu Wojewódzkiego planu odpadami w życie to teraz 
Gminy starają się urealnić i dlatego jest taki skok jak co jeżdżę te 26 zł to naprawdę nie jest najwyższa 
kwota bo spotykamy się że 30 i więcej.  Wejdzie ta kontrola o której Pan mówi to myślę że w przyszłym 
roku przekroczymy te 30 zł. 

Wójt Adam Mirosław Krawczak podkreślił, że ustawa śmieciowa funkcjonuje od 6 lat i cały 
obrót związany ze  śmieciami to jest około 4 milionów zł w związku z tym zadłużenie, które mamy w tej 
chwili 90 tysięcy zł.  w skali tych 6 lat to nie jest aż tak duża kwota. 

 Bogdan Jaczyński stwierdził, że z tych 90 000 jest tam 40 tysięcy, które  do końca roku będzie 
spłacone. Więc uważam że ściągalność wcale nie jest najgorsza. Zgadzam się z panem mecenasem że 
oni podnoszą a my musimy na to się zgadzać i że riboków jest za mało. 

Radny Andrzej Kalisz chciał sprostować, że  się nie zgadza ze zdaniem Pana 
wiceprzewodniczącego, że jest mała ściągalność bo jest duża a potem na koniec pan się już z tego 
wycofał i nie mam co prostować. Co do tych wniosków nie wiem dlaczego państwo radni skupiliście się 
tylko na dwóch punktach gdzie decyzja nie zapadła jednogłośnie były osoby przeciw, które uważały że 
nie jest zgodne to z prawem i z dodatkowym obciążeniem sołtysów ale większość przegłosowała jak 
przegłosowała i dlatego to się tutaj znalazło. Stwierdził, że chciałby się skupić na punkcie a i c dzięki 
którym by dotarła informacja do tych osób którzy  zapomnieli. 

Radna pani Małgorzata Pelczarska zapytała kiedy będzie rekontrola tych wniosków bo brakuje 
mi w tym protokole kiedy komisja się znowu zbierze żeby popracować nad wnioskami. 
Przerwa  

Po przerwie 
6. Opinia Komisji stałych do uchwał przedkładanych do uchwalenia. 

Przewodniczący Pan Arkadiusz Kiełbasiński  odczytał opinię komisji stałych.  
/Opinia w załączeniu/. 
7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 rok 
 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Leoncin na 2019 
rok 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:36 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:36 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:36 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:36 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:37 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:37 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:36 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:36 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:36 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:36 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:36 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:36 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:36 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:37 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:36 

 
8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leoncin na lata 2019-
2029.  
Referuje: Skarbnik Maria Zalewska 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Leoncin na lata 2019-2029.  
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:38 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:38 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:38 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:38 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:38 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:38 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:38 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:38 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:38 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:38 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:38 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:38 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:38 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:39 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:38 

 
9. Uchwała w sprawie określenia metody ustalenia opłaty oraz stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Referuje: Anna Góraj 

 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie określenia metody ustalenia opłaty oraz stawki opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:40 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 1 



Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:40 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:40 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:40 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:40 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:40 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:40 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:40 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:40 

10 Małgorzata Pelczarska Przeciw 23.10.2019 10:40 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:40 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:40 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:40 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:40 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:40 

 
10. Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, warunków i trybu składania tej deklaracji za pomocą środków 
elektronicznych. 
Referuje: Anna Góraj 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, warunków i trybu składania tej deklaracji za pomocą 
środków elektronicznych. 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:41 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 



Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:41 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:41 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:41 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:41 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:41 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:41 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:41 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:41 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:41 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:41 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:41 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:41 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:41 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:41 

 
11. Uchwała w sprawie ustalenia diety dla sołtysów 

  Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak wyjaśnił, że na podstawie wniosku złożonego przez 
państwa sołtysów komisja do skarg i wniosków i również stałe komisje rady gminy zajmowały się tym 
tematem. W tym wniosku była zapisane 11% wynagrodzenia minimalnego ale nie było określone czy 
netto czy brutto a to jest różnica. Propozycja była taka żeby od przyszłego roku 200 zł było miesięcznie 
czy sesję odbywają się czy nie i tak zostało przyjęte przez wszystkie komisję. Nie chcieliśmy tego 
wprowadzać od 1 listopada ponieważ możliwe że do końca roku będą jeszcze 3 sesje a tak państwo 
sołtysi byli by stratni.  Obecność nieusprawiedliwiona będzie tak jak Państwo radni mają minus 10% 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie ustalenia diety dla sołtysów 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:44 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:44 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:44 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:44 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:44 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:44 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:44 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:44 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:44 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:44 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:44 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:44 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:44 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:44 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:44 

 
12. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia wniosku mieszkańców Leoncina i Wincentówka 

Wójt Pan Adam Mirosław Krawczak wyjaśnił, że wniosek mieszkańców Leoncina i Wincentówka 
dotyczą dwóch rzeczy czyli likwidacji wysokiego krawężnika ścieżki rowerowej, która jest przy ulicy 
Słonecznej zarówno w Leoncinie i Wincentówku i to jest  niemożliwe do zrealizowania, ponieważ w 
stanie jakim jest teraz jest to zgodne z przepisami ruchu drogowego jak i budowy dróg dlatego jest to 
tak, że skrzyżowanie nie jest żeby przejeżdżać rowerem są przejście dla pieszych. Druga rzecz to 
wyniesiona studzienka kanalizacyjna przy tej ulicy propozycja jest taka żeby wybudować próg 
zwalniający przy tej studzience. 

Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie: rozpatrzenia wniosku mieszkańców Leoncina i 
Wincentówka 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:48 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 



 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:48 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:48 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:48 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:48 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:48 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:49 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:48 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:48 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:48 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:48 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:48 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:48 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:48 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:48 

 
13. Uchwała w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Nr PO VI Pa 50.2019 Prokuratora 
Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie z dnia 18 września 2019 r. na Uchwałę Nr 
VII/59/19 Rady Gminy Leoncin z dnia 20 marca 2019 r. w sprawie program opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie Gminy Leoncin 
w 2019 roku oraz przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie 

Pan Arkadiusz zaznaczył, że to dotyczy bezdomnych zwierząt było omawiane na komisjach i 
jest uzasadnienie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Nr PO VI Pa 50.2019 



Prokuratora Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie z dnia 18 września 2019 r. na Uchwałę Nr 
VII/59/19 Rady Gminy Leoncin z dnia 20 marca 2019 r. w sprawie program opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na ternie Gminy Leoncin w 2019 roku oraz 
przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:49 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:49 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:50 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 10:49 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:49 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:49 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:49 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:49 

9 Andrzej Kalisz Wstrzymał się 23.10.2019 10:49 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:49 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:49 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:49 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:49 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:49 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:49 

 
14. Wybór ławników do Sądu Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie. 
 
Głosowanie w sprawie: Wniosek o powołanie komisji skrutacyjnej w składzie: Edyta Bartkowska 
Dorota Stępniewska Arkadiusz Komuda 



Wybór komisji skrutacyjnej.  

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 10:50 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 
 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 
 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 10:51 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 10:50 

3 Dorota Stępniewska Wstrzymał się 23.10.2019 10:51 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 10:51 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 10:51 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 10:51 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 10:51 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 10:51 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 10:50 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 10:50 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 10:50 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 10:50 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 10:51 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 10:51 

Przerwa 

Po przerwie 

Pani Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej Edyta Bartkowska przedstawiła sposób wyboru ławników i 
krótką charakterystykę kandydata na ławnika do Sądu Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie. 
Jeden kandydat Pani Dorota Kasjana Burzyńska.  /w załączeniu charakterystyka/.  



Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne nad kandydaturą na ławnika do Sądu 
Okręgowego Warszawa-Praga w Warszawie .  

Po głosowaniu tajnym komisja skrutacyjna sporządziła i odczytała protokół z głosowania. /w 
załączeniu/ Głosowano 13 głosów za , 1 głos wstrzymany. Na ławnika w głosowaniu tajnym została 
wybrana Burzyńska Dorota Kasjana.         

 
Głosowanie w sprawie: Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego Warszawa-
Praga w Warszawie 

Typ głosowania:  Data głosowania: 23.10.2019 11:21 

Informacja o kworum: 50% Miejsce: Świetlica Wiejska 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Ewa Gruszka Za 23.10.2019 11:22 

2 Bogdan Jaczyński Za 23.10.2019 11:22 

3 Dorota Stępniewska Za 23.10.2019 11:22 

4 Antoni Gruszka Za 23.10.2019 11:22 

5 Arkadiusz Kiełbasiński Za 23.10.2019 11:22 

6 Bogdan Mosakowski Nieobecny ------------ 

7 Marek Rzeźnik Za 23.10.2019 11:22 

8 Marek Dominiak Za 23.10.2019 11:22 

9 Andrzej Kalisz Za 23.10.2019 11:22 

10 Małgorzata Pelczarska Za 23.10.2019 11:22 

11 Wiesława Roszczyk Za 23.10.2019 11:22 

12 Arkadiusz Komuda Za 23.10.2019 11:22 

13 Grzegorz Flejszman Za 23.10.2019 11:22 

14 Iwona Zagórska Za 23.10.2019 11:22 

15 Edyta Bartkowska Za 23.10.2019 11:22 



 
15. Informacja Radnej Powiatu o działaniach podejmowanych przez Radę Powiatu. 
Referuje: Radna Powiatu Elżbieta Kapałka. Nieobecna 
16. Interpelacje i zapytania. 

 Brak 
Do punktu 17 i 18 

Wolne głosy i wnioski. Sprawy organizacyjne i bieżące. 

Radna Pani Ewa Gruszka zapytała o wnioski ze spotkania 8 października z przedstawicielami 
Wiosow z terenu naszej gminy. 

Pan Wójt wyjaśnił że wypracowaliśmy trzy założenia które byłyby do zrealizowania  przez 
organizacje pożytku publicznego w przyszłym roku. Pierwsze to realizacja kina letniego w zależności od 
potrzeb raz na dwa tygodnie lub raz na tydzień. Drugie to byłoby wydrukowanie przewodnika 
turystycznego po gminie Leoncin. Trzecia rzecz to organizacja zajęć sportowych na terenie naszej gminy 
czyli to coś co było do tej pory organizowane przez Pana Łaszczyka. 

Radny pan Marek Rzeźnik zwrócił uwagę na powstające wysypiska śmieci to co Pan Bogdan 
Jaczyński mówił o wysypiskach w lesie ja widziałem nad Wisłą. Wniosek jest taki żeby wrócić do 
regulaminu  pszoku żeby była taka możliwość rozszerzyć PSZOK o gabaryty, ponieważ ludzie mają z tym 
problem. W tym momencie jest tam porządek a kiedyś był bałagan ale ludzie wracają z pszoku z nie 
przyjętymi materiałami to jakieś łóżka. Wiemy, że dwa razy do roku są tylko wywożone te gabaryty ci 
co mają gospodarstwa gdzieś to sobie przechowują a ci co mają tylko domki nie mają tego gdzie 
trzymać trzeba by było się porozumieć z firmą i te gabaryty tam byłyby składowane a potem firma sobie 
odbierała. Nad Wisłą były tam opony. Zgłaszałem to do dzielnicowego i był oglądał .Tych wysypisk 
pojawia się coraz więcej są jakieś worki po budowlane gdzie nie zostały przyjęte. Informację również 
mam od mieszkańców, ponieważ nie ma tego w regulaminie co oni by chcieli oddać i jest z tym 
problem. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zarówno PSZOK i cała ustawa jaką się zajmowaliśmy dotyczy śmieci 
komunalnych. Więc wiemy co jest odpadem komunalnym a co jest odpadem po budowlanym nie znam 
w pszoku gdzie byłyby przyjmowane odpady budowlane każdy jest obowiązany do tego do tego żeby 
to uprzątnąć  i w tej chwili mamy tam uporządkowane I mielibyśmy składować gabaryty gdzie nie ma 
ich przytrzymywać według ustawy jesteśmy zobowiązanie dwa razy do roku odbierać. Te powstające 
wysypiska to są zazwyczaj z śmieci po budowlanych zostawionych przez firmy które wykonują remont. 
Nie sądzę żebyśmy byli w stanie wrócić do sytuacji, że będą przyjmowane gabaryty. 

 Radny Pan Bogdan Jaczyński zapytał o odpady rolnicze takie jak sznurki czy folie kiedy 
będziemy mogli to zebrać czy przewieść do pszoku bo potem może to zamarznąć i nie damy rady tego 
zebrać. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że wnioski są zbierane do 15 listopada i taki wniosek złożymy.  
Radna Pani Małgorzata Pelczarska przypomniała, że na początku roku dała propozycję żeby 

radni wydawali Biuletyn informacyjny dla mieszkańców bo strona internetowa nie jest dostępna dla 
wszystkich jesteśmy społeczeństwem starzejącym się i nie wszyscy siedzą w internecie obiecywał Pan 
że się tą sprawą zajmie do dzisiaj nie mamy takiego biuletynu a twierdzę że jako rada dużo pracujemy 
i chwalmy się bo jak sami się nie będziemy chwalić to nikt nas nie pochwali dlatego jest to propozycja 
żebyśmy się zdecydowali na wydawanie takiego biuletynu. Drugie pytanie skierowane zostało do Pana 
Wójta na początku roku pan wyskoczył z taką propozycją o przekształcenie szkoły w Górkach później 
musieliśmy wyjść z tego tak naprawdę z opuszczoną głową bo przegłosowaliśmy to co pan przedstawił. 
Miało być tak super fajnie ja nie przewidywałam tego żeby Ministerstwo zgodziło się na przekształcenie 
tej szkoły. Natomiast nie chciałabym żebyśmy jako Radni byli znowu zaskoczeni Pana jakąś propozycją. 
Organizacja szkół jest określona. Chciałabym żeby Pan na najbliższą sesję przedstawił swój pomysł na 
tą szkołę czy znowu będziemy zaskoczenie że będziemy musieli podjąć szybkie decyzję czy może by 
należało przedstawić radnym jakiś plan pracy na najbliższe lata powiedzieć  ilu uczniów do tej szkoły 
chodzi. Chciałabym żebyśmy taką informację dostali na piśmie co Pan myśli o tej szkole jaką organizację 



Pan przewiduje, statystyki które będą nam mówić o ilości dzieci w szkole czy są na przykład problemy 
z kadrą czy nie ma problemu  z kadrom nauczycielską i warto byłoby zastanowić się nad budynkiem bo 
z tego co Pan mówił nie przewiduje pan tam doprowadzenia wody i nie chciałabym żebyśmy  my jako 
radni byli zaskakiwał Pana szybkimi pomysłami.  

Pan przewodniczący Arkadiusz Kiełbasiński odpowiedział że rzeczywiście można by było zebrać 
te informacje i żeby był ten biuletyn i pokazać społeczeństwu że coś robimy a jeżeli chodzi o szkołę  to 
ile obecnie dzieci uczy się w szkole w Górkach. 

Pan Wójt odpowiedział, że w Górkach jest obecnie 18 dzieci plus 4 osoby w klasie 0 nie ma 
dwóch klas a w przyszłym roku by dwie odchodziły z klasy 8. Nie ma kłopoty z kadrą jest pełna obsługa. 
Nieprawdą jest, że było to późno ponieważ bezpośrednio po wyborach rozpoczęliśmy rozmowę                 
o szkole w górkach na tą chwilę nasze przewidywane koszty po stronie gminy ale mówię o kosztach  
dopłaty poza subwencje 980 000 do dołożenia z budżetu gminy do tej szkoły. Tematem zajmiemy się 
po wyborach parlamentarnych w listopadzie i będziemy rozmawiać o tej szkole. 

 Radna pani Edyta Bartkowska zapytała Kiedy będzie równanie dróg. 
Pan Wójt odpowiedział że w najbliższym czasie w ciągu dwóch tygodni drogi będą wyrównane. 
 

19. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Arkadiusz 
Kiełbasiński podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XIV-zwyczajnej sesji Rady Gminy Leoncin. 
 

Protokółowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy  

Aneta Czpioła                                                                                                  Arkadiusz Kiełbasiński  

Ref. ds. samorządowych 

 

 
 
 


